
Vragenuur  Raadsvergadering 18 oktober 2017


Wij willen u onze zorgen met betrekking tot de nieuwbouw van de Togtemaarschool kenbaar 
maken en vragen u naar een oplossing te zoeken.


De plannen, te weten herbouw ten oosten van de huidige lokatie van de school,  zijn op een 
tweetal momenten gedeeld met omwonenden.

Bewoners van de omgeving van de school zijn, en dan druk ik het zacht uit, niet positief over de 
wijze waarop de plannen met hen worden gecommuniceerd. Herkent en erkent u dat de 
communicatie niet goed is aangepakt ?

Een logisch gevolg hiervan is dat het huidige plan (veel) weerstand oproept. 


Deze situatie is voor niemand wenselijk. 

Wij vinden het kwalijk dat inwoners zich buitenspel gezet voelen.

Wij denken dat dit voorkomen had kunnen worden met adequate communicatie. Waren 
omwonenden tijdig betrokken bij de plannen, dan had het huidige plan wellicht op draagvlak 
kunnen rekenen in plaats van de nu ontstane weerstand.


Wij zien ook het tijdpad in gevaar komen als omwonenden bezwaarprocedures gaan starten, wij 
hebben begrepen dat dit in de lijn der verwachting ligt. Acht u het reëel dat de afgesproken 
termijn,  alle scholen in de gemeente Bedum zijn binnen 3 jaar aardbevingsbestendig, gehaald 
wordt indien er stevig wordt geprocedeerd ? Ziet u kansen om bezwaarprocedures nog te 
voorkomen ? 


Wij stellen voor dat u, samen met alle betrokken partijen, opnieuw alle plannen voor de nieuw te 
bouwen Togtemaarschool en mogelijkheden tegen het licht houdt. Dat u komt met een plan dat, 
met compromissen van meerdere kanten, gedragen kan worden door de omwonenden, dat er zo 
weinig mogelijk tijd verloren gaat en de kinderen van de Togtemaarschool een mooie, veilige, 
toekomstbestendige school kunnen betrekken.



